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ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

  Κωνσταντίνα (Νάντια) Γιαννακοπούλου 
Κοινοβουλευτική Εκπρόσωπος 

 Βουλευτής Β2 Τομέα Δυτ. Αθήνας 
                                                                 

Αθήνα, 7 Οκτωβρίου 2022 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ  
 
ΠΡΟΣ: Την Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων. 
 
ΘΕΜΑ: «Μεγάλο πρόβλημα στη στέγαση και τη μεταφορά μαθητών-τριών του Ενιαίου Ειδικού 
Επαγγελματικού Γυμνασίου-Λυκείου Ιλίου.» 
 
Κύριε Υπουργέ,  
 
Η έναρξη της φετινής σχολικής χρονιάς για το Ενιαίο  Ειδικό Επαγγελματικό Γυμνάσιο και Λύκειο Ιλίου έφερε 
στην επιφάνεια τεράστια προβλήματα και μεγάλα κενά τόσο στη μεταφορά των μαθητών και μαθητριών όσο 
και στην επάρκεια των εγκαταστάσεων, που είναι απαραίτητες για τη λειτουργία των εν λόγω σχολείων. 
 
Πιο συγκεκριμένα, οι γονείς και οι μαθητές/τριές, λίγες ημέρες πριν τον αγιασμό για τη νέα σχολική χρονιά, 
ενημερώθηκαν μέσω e-mail ότι την  πρώτη ημέρα θα έπρεπε να προσέλθουν με δικά τους μέσα καθώς, όπως 
αναφέρει η επιστολή του σχολείου «Τα σχολικά μας δρομολόγια (τα οποία είναι νέα γραφεία όλα εκτός του 
Περιστερίου) θα λειτουργήσουν και θα φέρουν τους μαθητές/τριές μας την ημέρα που θα ξεκινήσουν τα 
μαθήματα, τα οποία για το μεν Λύκειο θα είναι προς το τέλος της επόμενης εβδομάδας, ενώ για το 
Γυμνάσιο θα είναι αργότερα.»  
 
Το πρόβλημα αυτό έχει ξεκινήσει τα τελευταία έτη και συνεχώς διογκώνεται, καθώς αυξάνεται ο αριθμός των 
μαθητών-τριών που εγγράφονται κάθε χρόνο στο συγκεκριμένο σχολείο. 
 
Επειδή, τόσο το θέμα της μεταφοράς των μαθητών-τριών από και προς το σχολείο, είναι ζωτικής σημασίας 
για τη λειτουργία του, όσο και η εξεύρεση χώρου για τη μόνιμη εγκατάσταση αιθουσών. 
 
Ερωτάσθε κ.κ Υπουργέ : 
Σε ποιες ενέργειες σκοπεύετε να προβείτε, ώστε ν’ αποκατασταθεί άμεσα το πρόβλημα της μεταφοράς και 
της στέγασης των μαθητών-τριών στο εν λόγω σχολείο. 
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